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Besvarelse af spørgsmål nr. S 1037 fra medlem af Folketinget Nick 
Zimmermann (DF) 
 
Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. S 1037, som medlem af 
Folketinget Nick Zimmermann (DF) har stillet til justitsministeren den 29. 
april 2025. 
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Spørgsmål nr. S 1037 fra medlem af Folketinget Nick Zimmermann 
(DF):  
 

”Finder ministeren det problematisk, såfremt statsministeren har 
aflagt besøg på en rockerborg, og hvordan forholder ministeren 
sig til de signaler, et sådant besøg måtte sende til danskerne?  

 
Svar: 
 
Når spørgeren fortsætter med at stille spørgsmål om dette emne, virker det 
som om, at det ikke er svarene, som betyder noget for spørgeren. 
 
Jeg kan fortsat henholde mig til min besvarelse af 10. april 2025 af 
spørgsmål nr. S 913, hvori der henvises til statsministerens besvarelse af 31. 
marts 2025 af spørgsmål nr. 691 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg, 
ligesom jeg kan henvise til skatteministerens besvarelse af spørgsmål nr. S 
984 af 28. april 2025.  
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